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Granollers 

Convergència i Unió, dóna suport a Aïda Gonzàlez 
LI. Pascual 

El passat dissabte va tenir 
lloc al restaurant Amperi de 
Granollers una roda de premsa 
de Convergència i Unió per do
nar suport a l'alcaldessa de 
Vallgorguina, Aïda Gonzàlez, 
que ha estat denunciada per l'o
posició per presumptes Irregu
laritats en la seva gestió muni
cipal. També es va anunciar la 
presentació d'una querella con
tra el grup d'oposició munici
pal. 

La roda de premsa va comptar 
amb l'assistència del diputat al 
parlament de Catalunya per CiU, 
Josep Serratusell, el president 
comarcal de CiU, Josep Maria 
Santos, així com l'alcaldessa de 
Vallgorguina Aïda Gonzàlez i el ti-
tent alcalde i regidor d'urbanis
me, Eduard Prats. 

Josep Maria Santos va dir que 
s'havia sol·licitat al Fiscal Superior 
de Catalunya una còpia de la de
núncia contra Aïda Gonzàlez i l'a
parellador municipal Miquel 
Mora, per fer un estudi de la ma
teixa i poder-se defensar. El pre
sident comarcal de CiU va desta
car: "es tracta d'un intent de l'o
posició per desestabilitzar Vall
gorguina de cara a les elec
cions del 91". 

* Josep Serratutell, Aïd« Gonzélaz I JoMp Mart» Santo» durant la roda d» pramaa d* 
dissabte. dissabte 

Per la seva banda Aïda Gonzà
lez va dir que sempre havia lluitat 
pel poble. Pel que fa a la denún
cia sobre la concessió d'un per
mís d'obres en uns terrenys que 
havien estat de l'alcaldessa i que 
promou el mateix aparellador, el 
tinent alcalde i regidor d'urbanis
me, Eduard Prats, explicà que ell 
mateix s'havia adonat de la irre
gularitat de la concessió de la lli
cència que va fer l'aparellador 
municipal i que per això havia 
passat el projecte d'obres a l'ar
quitecte. 

Finalment va parlar Josep Ser

ratusell que va lamentar l'actitud 
dels "companys" d'Iniciativa per 
Catalunya que han donat suport 
a la denúncia de l'oposició de 
Vallgorguina, "potser per buscar 
protagonisme". Va afegir que 
"faré el possible perquè el par
tit presenti una querella crimi
nal contra l'oposició si es de
mostra que Aïda Gonzàlez és 
innocent". També va fer saber 
que el proper dissabte es farà un 
acte de suport públic a l'alcaldes
sa al casal del poble de Vall
gorguina. 

Caldes de Montbui 

Campanya 
contra RENFE 

M.V. 

Dilluns passat va ser presenta
da a les oficines de Renfe de Bar
celona una carta de reclamació 
sobre les mancances d'aquest 
servei en el trajecte de Montmeló 
a Passeig de Gràcia. Acompa
nyava la carta un recull de mil-
tres-centes signatures recollides 
entre els usuaris. La idea de la 
campanya va sorgir de tres usuà
ries, una de Montmeló i dues de 
Montornès "que estan fartes de 
jugar-se la feina per culpa del 
tren". Dolors Ruiz, una de les pro
motores de la campanya ha ma
nifestat que el seu objectiu és que 
Renfe els faci cas i millori un ser
vei que els usuaris "paguem i no 
rebem". 

De moment, l'única resposta 
que han rebut de Renfe ha estat 
per part de la responsable de la lí
nia que ha sol·licitat una entrevis
ta amb les promotores de la cam
panya. 

Granollers 

Comunicat de la federació de 
serveis públics de la UGT 

sobre el Deute Social 
Davant les notícies contradic

tòries relacionades amb l'abona
ment als funcionaris públics d'un 
pagament per saltar l'esmentada 
"deute social" i que consisteix en 
la quantitat lineal de 52.525 ptes. 
la FSP de UGT, Sector Adminis
tració Local, vol fer públic el se
güent: 

A).- La voluntat ferma del Sin
dicat de reclamar el compliment 
de l'acord, via adhesió dels Ajun
taments al mateix, atès que per 
part de la Direcció General de 
Coordinació amb les Hisendes 
Territorials, es garanteix que els 
recursos necessaris per tal que 
ets ens locals facin efectiva l'es
mentat pagament "seran propor
cionats per la participació en els 
ingressos de l'Estat". 

B).- Els esmentats recursos se
ran inclosos en la participació 
que als Ajuntaments correspon
gui del Fons de Cooperació Mu
nicipal, ja que al ser considerat 
"despesa equivalent", forçosa
ment l'Estat compensarà als mu
nicipis i Comunicats Autònomes. 

C).- Aquesta aclaració ha estat 
realitzada pel propi Director Ge
neral Sr. Ernest de Aguiar, al Se
cretari General de FEMP, per tant 
és coneguda pels Ajuntaments 
des del passat 9 de febrer. 

D).- Davant la situació creada 
en molts Ajuntaments, volem fer 
constar la nostra ferma voluntat 
d'aconseguir com a Sindicat, i 
amb el recolzament del conjunt 
de funcionaris, que sigui efectiu 
el nostre dret a percebre aquesta 
quantitat. 

Roda de premsa, del Grup 
Municipal de Govern 

Joan Serrat 

El passat dia 16, la premsa lo
cal i comarcal va ser reunida pel 
Grup de Govern Municipal que in
tegren el PSC i IC, a l'Ajuntament 
de Caldes, per a comentar la pos
tura d'aquests davant l'anterior 
roda de premsa que havia convo
cat Convergència i de la qual ens 
en vàrem fer ressò en aquestes 
planes dues setmanes enrera. 

El portaveu del Grup Munici
pal, Josep M. Coll, va voler sortir 
al pas de les afirmacions de CiU, 
quasi bé recollides en la seva ex
tensió per Plaça Gran, com les 
propostes del ROM., la Fira, l'es
peculació del sòl, sistema d'ex
propiacions, etc. 

En primer terme va dir "no és 
exclusiu de l'equip de govern el 
presentar propostes" al referir-se 
al que havien dit els convergents 
sobre diversos temes com el 
ROM. Qualsevol proposta, con
sulta o opinió ha de ser una de 
les coses que ha de fer l'oposició 
"en el cas del ROM. podíem ha
ver agafat la iniciativa i no la va
ren agafar". 

Després es va referir al tema 
de la Fira, tot dient que Conver
gència tenia representants en la 
Comissió Organitzadora i "ens 
estranya la seva preocupació en 
quant ells varen dimitir de la ma
teixa i no han presentat cap col·la
boració", en aquesta i en les de
més sempre tenen les portes 
obertes sinó aporten iniciatives 
no se'ls hi pot tenir en compte. 

Entrant en el tema de l'especu
lació, es va dir que és lògic que 
existeixi com en tots els altres po
bles "nosaltres l'especulació la 
patim i no ens beneficiem i això 
sempre és demostrable" fent re
ferència a l'afirmació de CiU que 
aquesta especulació sortia i en 
tenia la culpa l'Ajuntament i més 
endavant va qualificar d'insult als 
ciutadans de Caldes sobre la in
formació que donava CiU tot 
dient que els rumors els sabia tot 
el poble "estic disposat a dir que 

Josap M. Coll I PàmlM, portavau del 
grup d* Govam municipal 

hi ha pent que fa córrer rumors, 
perquè en totes les societats i 
col·lectius hi ha gent de totes me
nes, ara tot el poble, crec que es
tan insultant als qui no diuen 
aquestes coses..." i si no s'esta
va disposat a acceptar que ho di
gués tot el poble menys de per
sones vinculades a l'ajuntament 
calderí i en aquest sentit es va dir 
en aquesta reunió informativa del 
Grup de Govern Municipal, que 
qualsevol dubte en un determinat 
tema, projecte, pla, patrimoni, 
etc. "nosaltres, tot l'equip de go
vern està disposats a obrir qual
sevol tipus d'investigació sobre 
qualsevol tema, al nivell que faci 
falta i demanaríem a tots els regi
dors de l'ajuntament que fessin el 
mateix". En un cas com aquest, 
el que tindria de fer-se en primer 
terme, és averiguar la informació 
o el rumor i aprofundir en els de
talls de la mateixa i no divulgar-
los públicament sinó se sap la 
font i la realitat de la informació o 
del rumor. La presència i el recol
zament a les informacions dona
des per Convergència en aquella 
roda de premsa per el President 
de CiU de Caldes, Raül Francis-
co, del qual el Grup Municipal de 
Govern, el considera com una 
persona seriosa va estranyar al 
govern local. 

IV i-fw I ir-^ Nomena distribuïdor 
en exclusiva, Zona Vallès Oriental i Maresme 
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